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ČESKO: Tzv. varianta omikron není žádná přirozená vakcína a není to ani dar z nebes, i kdybychom
za nebesa považovali matičku Přírodu. Ze svého lidského hlediska ji naopak považuji za zbytečné
prodloužení současné agónie a další trumf do ruky nedoukům, kteří dnes vládnou zdravotnictví naší
části světa a zlatokopům z farmaceutických firem i jejich poskokům a slouhům, pro něž je současná
politická situace zdrojem báječných zisků. Zcela vědomě píšu politická situace, s nějakým virem
to má jen málo společného. Kdyby býval omikron nepřišel, bývalo by to slušně skončilo
deltou. Takže žádné oslavy, přátelé, je to zbytečné a prodlužující. Současná reakce na výskyt
omikronu mi trochu připomíná skockholmský syndrom. Řká ve svém článku imunolog RNDr. Jiří
Šinkora, PhD. a pokračuje:

Varianta delta prošla českou populací a vzala si pár tisíc životů seniorů, z nichž většina byla ve velmi
špatném stavu. Mimochodem zemřelo mnohem méně lidí, než na varianty předchozí a překonali jsme
ji v relativním poklidu za naprostého nedodržování nablblých a naprosto neúčinných opatření bývalé
vlády, která současná vláda v tichosti převzala, i když je před tím kritizovala. Ze slušnosti musím
dodat, že nablblost opatření našich vlád se snad ani nedá srovnat s tím, co předvedli například v
Rakousku, na Slovensku a, půjdeme-li dál, v Austrálii.

Varianta omikron je blízko konečných vývojových stádií nové rýmy zvané SARS Cov-2. Je to
plně adaptovaný pátý lidský koronavirus, který známe. Nejspíš v nás bude kolovat, dokud se
navzájem nepozabíjíme anebo nezničíme planetu tak, že pro nás nebude obyvatelná, na čemž pilně
pracujeme.

Otázkou zůstává, jak dlouho ještě budeme královsky živit Diana Biotechnologies a další
firmy vyrábějící a dodávající testy, kolik peněz ještě věnujeme Pfizeru a dalším firmám za
nefunkční a zastaralé vakcíny a jak dlouho se necháme strašit a držet v kleci lidmi,
kterým současná situace náramně vyhovuje.

Stačí se podívat do matičky demokracie, Velké Británie, kde se v době nesmyslné a kruté uzávěry,
ničící životy dospělých lidí a vzdělání dětí, pořádaly v Downing street mejdany těch, kteří byli
součástí té špinavé hry s celým národem, při které se všem, včetně naprosto neohrožené mladé
generace, vykládaly pohádky o novém smrtícím viru. Ti pařící VIP pánové a dámy si byli velmi dobře
vědomi toho, že nákaza naprostou většinu z nich pošle na dva týdny do pohodlné domácí iziolace,
kde se ze své kocoviny v pohodě vyspí a jede se dál.
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Když jsem pochopil, že jakákoli snaha o švédský anebo i lepší přístup je marná a že vakcíny pro moji
generaci budou někdy v létě 2021, úmyslně jsem se alfou nakazil, izolaci prožil školeními zákazníků
on-line a pěkně se u toho vyspal, protože jsem nemusel nikam jezdit a létat. Od té doby jsem to podle
příznaků a protilátek chytil ještě několikrát, nicméně ani časté testování nic neodhalilo. Až loni na
podzim, kdy začala být zaváděna nesmyslná opatření, kdy nejvíce průkazné testy nestačily a kdo
nebyl očkován nefunkční vakcínou, byl občanem druhé kategorie, použil jsem osvědčenou techniku
podruhé a teď mám pokoj do půlky května. Takhle totiž probíhá tato nová rýma u skoroseniora se
zbytky dětské imunity.

Varianta omikron je rýma. Rýma, kterou jsem nazýval SARS Cov-2 od počátku a ta rýma,
za kterou mi bylo tak často nadáváno a to i lidmi, kteří věděli, že musím vědět, o čem
mluvím.

Protože opakování je matka moudrosti, připomenu, že jsem též od úplného začátku psal a říkal, co
bude odvrácenou tváří nové infekce a proč zemře poměrně velké množství seniorů a budou i malé
počty obětí mladších, včetně několika dětí. Důvodem je novost této rýmy, která si náhodně vybere
pár promile zemřelých mezi mladšími smolaři a pozabíjí poměrně hodně seniorů, kteří již ztratili
významnou část dětské imunity zprostředkovanou buněčnými zabíječi CTL (cytotoxic T cells). Při
napadení novým slizničním virem se tělo primárně a prakticky okamžitě brání mechanismem
rozpoznání napadené buňky a její zabití CTL. Tohle je známá věc, byla za ni udělena Nobelova cena,
takže by to měl každý imunolog, který je při smyslech, vědět. Ze začátku a po dlouhou dobu to
vypadalo, že jsem v Česku při smyslech jenom já, teď už o tom mluví dokonce i protilátkoví a
vakcinační fanatici jako jsou dr. Hel nebo prof. Hořejší a dokonce i Pfizer připustil, že něco takového
existuje.

Šinkora: Testování je vyhazování peněz. Kdo doufá, že nepotká omikron, je blázen
Testování na covid je vyhazování peněz, zvláště s ohledem na omikron. V Partii Plus na CNN Prima
NEWS to řekl imunolog Jiří Šinkora s tím, že koronavirus nyní způsobuje jen rýmu a kašel.
Biochemik Libor Grubhoffer ale Šinkorovi odporoval – omikron bychom rozhodně neměli podceňovat.

 

 

A teď to, co píšu dva roky, abych naučil veřejnost základům dokonalé adaptivní imunity obratlovců:

Protilátky jsou totiž sice účinné, ale příliš pomalé. Tvorba účinných protilátek proti novému viru trvá
týdny a kdybychom museli spoléhat jen na ně, už bychom tady dávno jako druh nebyli. Možná ani
jako obratlovci. Bylo tomu tak i v evoluci. Nejdříve vznikl systém CTL (cytotoxic T-cells), který
kontroluje, jaké bílkoviny se v každé jednotlivé tělní buňce vyrábějí a buňky, v nichž se vyrábí něco
cizorodého, tento systém okamžitě a bez dalších rozhodovacích kroků zabíjí. Protože výskyt
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cizorodého úlomku bílkoviny (zvaného peptid) na povrchu jakékoli buňky znamená nebezpečí infekce
anebo rakovinné přeměny a je lepší něco takového zabít, než riskovat nekontrolovaný růst a množení
cizorodého materiálu. Imunitní podsystém CTL nemá žádnou inteligenci. Je evolučně naprogramován
zabít vše, co má na svém povrchu nezmámý peptid a tím nás bez prodlení chrání proti virům a
rakovině. Protilátky vznikly později a jsou nejspíš dalším vývojovým stádiem rozpoznávacích
mechanismů CTL. Při opakovaných infekcích se ušijí na míru, zůstanou s námi po dlouhou dobu
anebo po celý život a budou nás chránit jako dospělé až do smrti. Jsou jedním z nástrojů, který
zaručuje relativní dlouhověkost obratlovců a to i ve fázích života, kdy se CTL systém postupně
vypíná, až nakonec úplně zanikne. A také nás chrání proti většině baktérií, ale to je jiná část příběhu,
vraťme se k virům žijícím uvnitř našich buněk. Ale teď také k otázce, proč systém CTL zaniká: CTL
vznikají v brzlíku a jejich výroba je strašně náročná. Na každý jeden funkční CTL připadá nejméně 99
dalších, které se musí vyhodit, protože nedokáží poznat naše vlastní buňky anebo naopak poznávají
naše vlastní peptidy a zabíjely by všechno kolem. Brzlík opravdu není žádná levná továrna, když má
zmetkovistost vyšší než 99 procent. Jenže to, co vypustí, je dokonale a okamžitě účinné. Novorozenec
produkuje okolo 1 miliónu CTL denně, což znamená, že denně vyhodí 99 miliónů zmetků. To je
opravdu hodně materiálu, železa a energie, ale stojí to za to. Protože novorozenec začíná postupně
potkávat všechny lidské viry a musí se s nimi vypořádat. Protilátky předané pupečníkem a kolostrem
od maminky vydrží tak 6 týdnů a potom je děťátko odkázáno samo na sebe a když to nedá, tak jsou
dvě možnosti – buď žije v Evropě, kde máme očkování (umělá tvorba protilátek) a dobrou hygienu
anebo v pralese. Tedy buď přežije se skoro stoprocentní pravděpodobností, anebo na jich 20 procent
zemře. A proč se to vlastně vypíná? Protože evoluce nepočítala s globalizací. Ve dvanácti letech a
později byste měli znát celé své virové okolí, měli byste být chráněni proti všem běžným nádorovým
mutacím a je potřeba začít sbírat, lovit a množit se, což taky vyžaduje spoustu energie. Začneme tedy
postupně tlumit továrnu na pár vynikajících nástrojů a spoustu zmetků a uvidíme, můžeme tomu
říkat imunitní puberta. Dobře víte, že imunita puberťáků je i vizuálně zajímavá věc se všemi těmi
uhry, změnou postoje k angínám atd. A zůstane nám tedy pomalu vyhasínající brzlík a skoro
nesmrtelný, i když reakcí pomalejší protilátkový systém

Závěrem: pokud potkáte pro vás nového rýmového vira jako malé dítě, tak se s ním, až na několik
jednotlivých případů, vypořádáte a při dalších a dalších setkáních s tímto virem si vytvoříte
protilátky, které vás po pubertě budou chránit tak, že namísto poslední návštěvy krematoria budete
smrkat a kašlat. Pokud potkáte nějaký nový koronavirus jako senioři, je pravděpodobnost poslední
pouti mnohem větší, i když ne převažující, zbytky brzlíku produkují i po padesátce, často po
šedesátce. Tímto naposled vysvětluji, proč SARS Cov-2 znamenal takový masakr mezi seniory a proč
mladé nechal v naprosté většině celkem v klidu a proč to vůbec byla pandemie hodná zmínky. V
podstatě jsem shrnul všechno svoje know how o virech, které nás „nechtějí“ zabít a o imunitě, kterou
proti nim máme. Vím toho ještě o dost víc, ale to už není tak důležité a jdu si lehnout, jsem unavený.

Šiřte dál, fb mě zablokoval, protože jsem několikrát zpochybnil svinstvo zvané očkování dětí proti
rýmovému viru naředěnou, zastaralou a málo funkční experimentální vakcínou od Pfizeru podle
protokolu, který musí být neustále upravován, až bude nakonec prohlášen za neplatný.

P.S.: Na svém postoji, že ty věci od Pfizeru a dalších společností nemohou zabránit infekci, ale může
zachránit seniory přes JIPkou jsem nezměnil ani slovo. Ale taky jsem přestal věřit tomu, že se mnozí
nenechali od Pfizeru koupit.

 

ZDROJ

https://www.nespokojeny.cz/imunolog-omikron-je-ryma-a-testovani-je-k-nicemu-jen-vyhazujeme-penize/

